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Protokół Nr XXXI/21 

z obrad XXXI sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 28 października 2021 r. 

 

Obrady XXXI sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w Starostwie 

Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 1300 do 1345 

pod przewodnictwem Michała Kulczewskiego – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia obrad 

obecnych było 14 radnych (nieobecny był radny Hubert Charubin). 

(Lista obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Skarbnik Powiatu Anna Olszak, Radca Prawny 

Zbigniew Twarowski, Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie Krzysztof Sobiewski, Dyrektor Powiatowego Zespołu 

Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomir Zalewski, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie 

Grzegorz Kulągowski, Radca Prawny Zbigniew Twarowski, Naczelnik Wydziału Komunikacji 

i Transportu Monika Bralewska.  

(Lista obecności gości– stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym wraz  

z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do niego. 

Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej sesji.  

4.  Sprawozdanie Starosty z  międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie  uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu tj.: 

1) w sprawie dokonania wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego Szpitala Ogólnego w Kolnie za rok obrotowy 2021 i 2022; 

2) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie 

na parkingu strzeżonym w 2022 r. oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Kolneńskiego; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi 

Kolneńskiemu w 2021 r.; 

4) w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie o 

zawarciu umowy najmu lokalu użytkowego; 

5) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2021 r.; 

6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 2021 

– 2029. 

7. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu Kolneńskiego o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok szkolny 2020/2021. 

8. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Przedstawienie informacji z Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Białymstoku w 

sprawie udzielonych dotacji w 2021 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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12. Zamknięcie sesji. 

 

Przebieg obrad: 

Ad.1. i Ad.2. – zrealizowano. 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu radnego, 

jak również był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją - celem zapoznania się. Zapytał o 

uwagi do protokołu. Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie Rada Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr XXX/21.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu od dnia 30 sierpnia 2021 r. do 

dnia 28 października 2021 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych i zapytał o pytania do sprawozdania. 

Radny Roland Andrzej Długozima zapytał jakie kroki podjął Zarząd Powiatu w sprawie 

wykonania uchwały Rady Powiatu Kolneńskiego dotyczącej ustalenia dyżurów nocnych i 

świątecznych aptek? 

Starosta Tadeusz Klama powiedział, że wcześniej prowadził rozmowy telefoniczne w tej 

sprawie, jednak teraz nie podejmował więcej kroków, ponieważ została wszczęta procedura na 

przyszły rok odnośnie dyżurów nocnych aptek. Jest uruchomione postępowanie, są już 

odpowiedzi samorządów w powiecie kolneńskim w tej sprawie. Starosta uznał, że nie należy 

„drążyć tematu, ponieważ podchodzimy na nowo do sprawy, na tym samych zasadach, co w 

latach ubiegłych, ponieważ nic w przepisach się nie zmieniło”. 

Radny Roland Andrzej Długozima dodał, że w takim razie nic się nie zmieni. 

Starosta odpowiedział, że być może nic się nie zmieni, Rada Powiatu podejmie uchwałę w tej 

sprawie, ale nie wszyscy muszą się do niej dostosować. Więcej pytań nie zgłaszano. 

   

Ad.5. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że nie wpłynęły żadne 

interpelacje i zapytania.  

 

Ad.6. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu i 

omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr XXXI/246/21 w sprawie dokonania wyboru biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala Ogólnego w Kolnie za rok 

obrotowy 2021 i 2022 – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Iwona Podeszwik Z-ca Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i 

poinformowała, że zgodnie z art. 66 ust. 4 ww. ustawy, wyboru biegłego rewidenta 

badającego sprawozdanie dokonuje organ zatwierdzający sprawozdanie finansowe, którym 

dla Szpitala Ogólnego w Kolnie jest  Rada Powiatu Kolneńskiego. W oparciu o art. 2 ust.1 

pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych zamówienie to, nie 

podlegało przepisom ustawy, gdyż wartość zamówienia nie przekracza wyrażonej w złotych 

równowartości kwoty 130 000,00 zł netto. W związku z powyższym postępowanie w 

sprawie wyboru biegłego rewidenta zostało przeprowadzone  z pominięciem przepisów 

powyższej ustawy, ale zgodnie z Regulaminem udzielania zamówień publicznych na 

dostawy, usługi i roboty budowalne w Starostwie Powiatowym w Kolnie o wartości nie 

przekraczającej 130 000 zł. W ramach zaproszenia do składania ofert cenowych wpłynęły 
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trzy oferty: Firmy KPW Audytor Sp. z o. o w kwocie: 18 327 zł brutto; Firmy Kancelaria 

Biegłego Rewidenta Katarzyny Boć w kwocie: 17 466 z brutto; Firmy POL-TAX 2 Sp. z o. 

o w kwocie: 19 680 zł brutto. Wymogi formalne i merytoryczne spełniła jedna oferta tj. 

Firmy POL-TAX 2 Sp. z o. o ul. Bora Komorowskiego 56c lok. 91, 03-982 Warszawa, w 

związku z tym proponuję się wybór tej firmy do przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego Szpitala Ogólnego w Kolnie za rok obrotowy 2021/2022. Zobowiązuje się 

Dyrektora Szpitala do zawarcia umowy o badanie sprawozdania finansowego z w/w 

podmiotem. Zobowiązuje się również Dyrektora Szpitala do przedłożenia Radzie Powiatu 

Kolneńskiego sprawozdań finansowych za 2021 oraz 2022 r. wraz z opinią biegłego 

rewidenta.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego również 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Dyskusji 

nie podejmowano. 

 

2) Uchwałę Nr XXXI/247/21 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z 

drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym w 2022 r. oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Kolneńskiego 

– w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przestawionego przez Naczelnika 

Wydziału Komunikacji i Transportu Monikę Bralewską, przy pozytywnej opinii Komisji 

Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez Przewodniczącą 

Komisji Monikę Stachelską. Pani Monika Bralewska poinformowała, że zgodnie z art. 130a 

ust 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym Rada Powiatu corocznie 

ustala wysokość opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu na terenie Powiatu Kolneńskiego. Opłaty powyższe ustalane są na podstawie 

obwieszczenia Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej ustalającego 

maksymalne stawki opłat na kolejny rok. Minister Finansów, Funduszy i Polityki 

Regionalnej ogłosił w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” 

Obwieszczenie z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie ogłoszenia obowiązujących w 2022 r. 

maksymalnych stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym. W projekcie uchwały Rady Powiatu Kolneńskiego proponuje się ustalenie 

obowiązujących w 2022 r. stawek za usuwanie i parkowanie pojazdów na parkingu 

strzeżonym  na poziomie zbliżonym do stawek obowiązujących w roku 2021. Zwiększono 

stawkę za usunięcie pojazdu o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t. Różnica w 

wysokości opłat wynika z nowej umowy podpisanej z wykonawcą usług usuwania i 

przechowywania pojazdów na parkingu strzeżonym. Ustawą o zmianie ustawy – Prawo o 

ruchu drogowym zmieniono brzmienie art. 130a ust 6a. Dodano pkt „h” na mocy którego 

ustalono stawki za usunięcie i przechowywanie hulajnogi elektrycznej i urządzenia 

transportu osobistego. W związku z tym w uchwale konieczne jest wprowadzenie w §1 i § 

2 pkt 8. Dyskusji nie podejmowano.   

 

3) Uchwałę Nr XXXI/248/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadające Powiatowi Kolneńskiemu w 2021 r. – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kolnie Krzysztofa Sobiewskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw 

Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji 

Monikę Stachelską. Pan Krzysztof Sobiewski poinformował, że proponowane zmiany są 
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szczegółowo opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. Zestawienie przygotowano w 

oparciu o aktualny stan środków wydatkowanych, zapotrzebowanie zgłaszane przez osoby 

niepełnosprawne oraz Powiatowy Urząd Pracy w Kolnie.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję i zapytał w jakim stopniu 

środki finansowe na poszczególne zadania zabezpieczają potrzeby wnioskodawców. Czy 

zwiększenie tych środków pozwoli na zrealizowanie wszystkich złożonych wniosków? 

Dyrektor Krzysztof Sobieski odpowiedział, że wnioski są realizowane do wyczerpania 

zapasów finansowych. Dodał, że przy zadaniu - likwidacja barier architektonicznych dwie 

osoby nie otrzymały dofinansowania, ponieważ nie było w danym momencie środków 

finansowych. Czas na rozpatrzenie wniosku to jeden miesiąc, więc jeśli są środki finansowe 

na dane zdanie to jest dofinansowane, a jeśli nie ma środków finansowych, to jest wydawana 

decyzja odmowna.  

Pan Michał Kulczewski zapytał czy taki wniosek nie zostaje przeniesiony na przyszły rok? 

Dyrektor PCPR w Kolnie powiedział, że nie. Trzeba ponownie złożyć wniosek. Więcej 

pytań nie zgłaszano. 

 

4) Uchwałę Nr XXXI/249/21 w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Kolnie o zawarciu umowy najmu lokalu użytkowego – w głosowaniu 14 gł. „za” 

tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw 

Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji 

Monikę Stachelską. Dyrektor Sławomir Zalewski poinformował, że zgodnie z art. 43 ust. 2 

pkt 3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami zarządca 

nieruchomości, w przypadku zawarcia umowy najmu lokali na czas oznaczony do trzech lat, 

zobowiązany jest zawiadomić o tym właściwy organ (Zarząd Powiatu Kolneńskiego) i organ 

nadzorujący (Radę Powiatu Kolneńskiego). Powiatowy Zespół Obsługi Oświaty w Kolnie, 

jako trwały zarządca nieruchomości przy ul. 11 Listopada 1 w Kolnie, zawarł w dniu 

13.10.2021 r. umowę najmu lokalu użytkowego nr 1 części A2 budynku usytuowanym na 

działce nr 1412/2, położonym w Kolnie przy ul. 11 Listopada 1, z BEAUTY BAR Zuzanna 

Samul, ul. 11 Listopada 1, 18-500 Kolno, prowadzącą gabinet kosmetyczny - na okres od 

13.10.2021 r. do 31.12.2022 r. Dyskusji nie podejmowano. 

 

5) Uchwałę Nr XXXI/250/21 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2021 r. – 

w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Skarbnika 

Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Finansów przedstawionej 

przez Przewodniczącego Komisji Stanisława Wiszowatego. Objaśnienia dokonanych zmian 

w budżecie zawarto w załączniku Nr 7 do uchwały. Uwag nie zgłaszano.   

 

6) Uchwałę Nr XXXI/251/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2021 – 2029 - w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji 

Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego. Objaśnienia wprowadzonych zmian zawarto w załączniku Nr 3 do uchwały. 

Uwag nie zgłaszano.   

 

Ad.7. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok szkolny 2020/2021 przedstawił Dyrektor PZOO 

w Kolnie Sławomir Zalewski. Poinformował, że obowiązek sporządzenia i przedłożenia 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Kolneńskiego za rok szkolny 

2020/2021 wynika z art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe. 
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Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Kolneński za rok szkolny 2020/2021 składa się z 9 bloków tematycznych. 

Następnie pokrótce je przedstawił. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika 

Stachelska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i zwrócił uwagę na zdawalność matur w szkołach, która 

jest poniżej średniej wojewódzkiej i krajowej. Powiedział, że prawdopodobnie jedną z przyczyn 

złych wyników jest zdalne nauczanie, które było w ostatnich miesiącach. Jednak duży wpływ 

na średnią mają wyniki Liceum dla Dorosłych w Kolnie, ponieważ w tej szkole matury nie 

zdaje 80% uczniów. W związku z tym powiedział, że należałoby się zastanowić czy jest sens 

utrzymywać tę szkołę. Jest tam 15 absolwentów, gdzie 9 podchodzi do egzaminu dojrzałości, 

a zdają tylko 2 osoby.  

Drugim problem, na który radny zwrócił uwagę jest przeciekający dach w ZST w Kolnie. 

Dodał, że wcześniej prace z tym związane zostały wykonane we własnym zakresie, jednak 

należałoby ten dach wyremontować w ramach inwestycji.   

Głos zabrał Dyrektor PZOO w Kolnie i powiedział, że w trakcie gwarancji usterki związane z 

dachem poprawiał wykonawca. 

Następnie Przewodniczący Rady Michał Kulczewski odnosząc się do słów radnego Stanisława 

Wiszowatego, zwrócił się do Zarządu Powiatu, aby zastanowić się w sprawie Liceum dla 

Dorosłych w Kolnie. Na tym dyskusję zakończono. 

Następnie Rada Powiatu w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXI/252/21 w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu Kolneńskiego o stanie realizacji 

zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok 

szkolny 2020/2021. (Uchwała Nr XXX/252/21 stanowi załącznik do protokołu)  

 

(Protokół głosowania z dnia 28 października 2021 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Ad.8. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że informacje o oświadczeniach 

majątkowych: 

- Przewodniczącego Rady z dnia 22.10.2021 r.; 

- Starosty Kolneńskiego z dnia 21.10.2021 r.; 

- Wojewody Podlaskiego z dnia 24.09.2021 r.;  

-oraz Urzędu Skarbowego w Kolnie z dnia 25 października 2021 r.  

zostały zamieszczone na panelu radnego. Oświadczenia majątkowe zostały złożone w 

ustawowym terminie. W związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami proszę o dołożenie 

należytej staranności przy składaniu oświadczeń majątkowych za 2021 rok. 

 

Ad.9. Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła informacja z Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Białymstoku w sprawie udzielonych dotacji w 2021 r. na prace 

konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków. Powyższa informacja została zamieszczona na panelu radnego.  

Ad.10. Interpelacji i zapytań radni nie składali. 

 

Ad.11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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Radny Robert Wacław Nadara w imieniu mieszkańców m. Wincenta oraz Wójta Gminy Kolno 

podziękował Staroście i Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie za wykonanie 

chodnika w tej miejscowości.  

Następnie radny Robert Wacław Nadara wnioskował o wykonanie chodnika w m. Danowo. 

Głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że planuje się wykonanie dokumentacji 

projektowej odcinka drogi, która obejmie wnioskowany chodnik. 

 

Następnie radny Roland Andrzej Długozima zwrócił uwagę na fakt, że na sesję Rady Powiatu 

Kolneńskiego nie przychodzą zaproszeni goście. Zapytał czy w ogóle są zapraszani, a może 

zapraszani są w nieprawidłowy sposób. Dodał, że być może popsuły się stosunki między 

powiatem, a innymi samorządami i dlatego zaproszeni goście nie przychodzą. Wspomniał, że 

jest radnym czwartą kadencję i kiedyś na sesje przychodzili zaproszeni goście. Powiedział, że 

należałoby zwoływać sesje w terminach odpowiednich dla Pana Kazimierza Gwiazdowskiego 

oraz Wojciecha Sekścińskiego.  

Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Rady i powiedział, że zaproszenia na sesję Rady 

Powiatu są wysyłane. Wspomniał, że jest radnym trzecią kadencję i frekwencja zaproszonych 

gości była podobna kiedyś jak dzisiaj. Stwierdził również, że współpraca między samorządami 

układa się dobrze i dlatego Wójtowie, i Burmistrzowie nie mają potrzeby przychodzenia na 

sesje.  

Następnie radny Tomasz Chojnowski dodał, że od początku VI kadencji sesje Rady Powiatu są 

transmitowane online i prawdopodobnie są oglądane przez samorządowców, jak i mieszkańców 

powiatu, więc nie ma potrzeby osobistego przychodzenia na sesje. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie Grzegorz Kulągowski poinformował radnych, 

że odwodnienie poprzeczne przy ul. Kościelnej w Kolnie zostało wykonane. 

Pan Michał Kulczewski wyraził nadzieję, że wykonanie odwodnienia rozwiąże problem 

mieszkanki Kolna.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo skierowane do Rady Powiatu – 

„sprzeciw” wobec stanowiska Zarządu Powiatu dotyczącego odmowy sprzedaży części 

nieruchomości Powiatu Kolneńskiego położonej w m. Rudka Skroda, przylegającej do 

nieruchomości wnioskodawcy. Po uzgodnieniu z radcą prawnym, informuję iż Rada nie będzie 

rozpatrywać tej sprawy, ponieważ  zgodnie z art. 32 ust.3 ustawy o samorządzie powiatowym 

i art.25 b ustawy o gospodarce nieruchomościami -  gospodarowanie mieniem powiatu należy 

do właściwości zarządu powiatu.  Z powyższym pismem można zapoznać się w pokoju nr 208. 

Więcej wniosków i oświadczeń nie składano.  

 

(Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 28 października 2021 r. znajduje się 

w BIP i na stronie internetowej powiatu) 

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXI 

sesji Rady Powiatu Kolneńskiego. 

  Przewodniczący Rady 

  Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 

 


